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Návrh na uznesenie: 
 
Mestské zastupiteľstvo v Trebišove 
 

berie na vedomie 
 
Informatívnu správu zo zasadnutia komisie výstavby a majetku zo dňa 28.11.2017 
 
 
          
 
 
 
Predkladá: Marián Danko, predseda komisie 
Spracoval: Ing. Eva Bučková, tajomník komisie 
 
 
V Trebišove, dňa 4.12.2017 
 
 

 
predkladateľ 
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Komisia výstavby a majetku 
 

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 28.11.2017 
 
 
     Poslanci    Neposlanci 
 
Prítomní členovia komisie:     1. Marián Danko       1. Ing. Diana Bobíková       
        2. Gabriel Garanič                                     

    3. Ing. Ľubomír Bulla                                      
     
Neprítomní členovia komisie:   1. Ing. Jaroslav Soták                        1. MUDr. Juraj Selecký   
     
Ostatní prítomní:                     1. Ing. Eva Bučková 
                     2. Mgr. Viera Mokáňová 
          3. Mgr. Peter Sovák 
                     4. Ing. Ladislav Valiska - Timečko 
          5. Ing. Jana Bugatová 
          6. Ing. Jozef Ferjo 
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Úvod 
Predseda komisie otvoril zasadnutie komisie výstavby a majetku a dal hlasovať o programe 
zasadnutia.  
 
Hlasovanie: za – 4 členovia, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 
 

2. Zimný štadión – zhodnotenie priestorov (zapojenie sa do výzvy) 
3. Výstavba cyklotrasy v Trebišove (zapojenie sa do výzvy) 
4. Žiadosť spoločnosti E-MAX INTERNET &IT s.r.o. o prenájom časti pozemku  
5. Rôzne 
6. Záver 

 
2. Zimný štadión – zhodnotenie priestorov (zapojenie sa do výzvy) 
 
Ing. Ferjo informoval prítomných, že Slovenský zväz ľadového hokeja (SZĽH) vyhlásil výzvu na 
predkladanie žiadostí o finančný príspevok v rámci Projektu podpory obnovy hokejovej infraštruktúry.  

Výška alokovaných prostriedkov na výzvu je 1 600 000 Eur. 
Minimálna výška žiadaného príspevku je 10 000 Eur. 
Minimálna výška spolufinancovania zo zdrojov prijímateľa je 5% z celkovej sumy. 
Termín predkladania žiadostí: 31.12.2017 
 
Vedenie mesta Trebišov sa plánuje do danej výzvy zapojiť so zámerom rekonštrukcie osvetlenia 
plochy zimného štadióna a výstavby nových šatní.  
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Na základe informácií zo SZĽH v prípade vyššej spoluúčasti žiadateľa je vyššia pravdepodobnosť, že 
bude podaná žiadosť úspešná. 

Ing. Bulla poznamenal, že projekt nových šatní je pripravený už viac ako rok a nič sa v tejto veci 
neurobilo. Zaujímal sa, či je možné žiadosť pre SZĽH rozdeliť do dvoch častí, osobitne šatne 
a osobitne osvetlenie, aby sa nestalo to, že v prípade príliš vysokej celkovej finančnej náročnosti (cca 
150 tis. €) nebudeme mať ani jedno ani druhé. 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča schváliť zámer zapojenia sa do výzvy s 15 % 
spoluúčasťou 

Hlasovanie: za – 4 členovia, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 
 
3. Výstavba cyklotrasy v Trebišove (zapojenie sa do výzvy) 
 
Ing. Bugatová informovala prítomných, že Ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja vidieka 
Slovenskej republiky ako Riadiaci orgán pre Integrovaný regionálny operačný program (IROP) 
vyhlásilo výzvu na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie atraktivity 
a prepravnej kapacity nemotorovej dopravy (predovšetkým cyklistickej dopravy) na celkovom počte 
prepravených osôb.  

Napriek faktu, že výzva je otvorená od decembra 2016 a v súčasnom období je alokácia pre Košický 
kraj značne vyčerpaná, je veľký predpoklad, že v rámci súčasného programovacieho obdobia budú 
finančné zdroje prerozdelené v prospech tejto prioritnej osi (PO1 IROP – Bezpečná a ekologická 
doprava v regiónoch).  

Ing. Bulla poukázal na to, že všetky realizované a plánované cyklotrasy, ktoré pripravuje Košický 
samosprávny kraj, mesto Trebišov zďaleka obchádzajú. Nedávno sme sa na komisii vyjadrovali 
k cyklotrase, ktorú inicioval starosta Nižného Hrušova a ktorá by mala viesť po pravobrežnej hrádzi 
Ondavy. Pýtal sa, či tento projekt nejako pokročil. Mesto Trebišov sa musí rozhodnúť, ktorým smerom 
sa plánuje napojiť na plánované cyklotrasy. Z pohľadu rekreácie by bolo najvhodnejšie využiť Bučov 
les s napojením na Ondavu, ktorý aj dnes využívajú cyklisti a bežci. Z pohľadu pohybu a dochádzania 
obyvateľov do mesta je potrebné nájsť vhodné napojenie smerom na Milhostov, Veľký a Malý Ruskov 
a Zemplínske Hradište.  

V prvom kroku je potrebné navrhnúť a schváliť mestským zastupiteľstvom plán cyklotrás v meste 
Trebišov a v blízkom okolí. Takáto koncepcia by predstavovala východisko pre zabezpečenie 
realizačnej projektovej dokumentácie na prvú etapu, ktorá predstavuje nevyhnutný podklad pre 
podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v prípade aktuálnosti výzvy. 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča: 
a) zámer obstarať plán (koncept) cyklotrás v meste Trebišov a blízkom okolí  
b) zámer obstarať projektovú dokumentáciou I. etapy vnútromestskej cyklotrasy 

 
Hlasovanie: za – 4 členovia, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 
 
4. Žiadosť spoločnosti E-MAX INTERNET &IT s.r.o. o prenájom časti pozemku 
 
Ing. Valiska – Timečko informoval prítomných o predloženej žiadosti. 
 
Ing. Bobíková požaduje predložiť technické parametre zariadenia. 
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Stanovisko komisie: Komisia odporúča schváliť prenájom pozemku v zmysle žiadosti, 
s podmienkou doplnenia technických podkladov k predmetnej stavbe. 
 
Hlasovanie: za – 4 členovia, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 
 
5. Rôzne 
 
Ing. Bulla sa zaujímal ohľadom prác súvisiacich s umelou trávou na ihrisku TJ Slavoj, nakoľko sa 
nedávno dozvedel o nekvalitne pripravenom podloží, na ktoré má byť položený koberec umelej trávy. 
Pýtal sa či je to už v poriadku a či bude stavba dokončená v riadnom termíne. 
Ing. Valiska – Timečko – práce spodnej stavby sú ukončené v potrebnej kvalite. 
 
Ing. Valiska – Timečko oboznámil prítomných so Zmenami a doplnkami ÚPN č. 3 mesta Trebišov. 
 
Ing. Valiska – Timečko informoval prítomných ohľadom potreby riešenia problému statickej dopravy 
v meste a spracovanie pasportu miestnych komunikácií. Predpokladané náklady na vyhotovenie 
pasportu miestnych komunikácií – 42 tis. €, štúdia statickej dopravy I. a II. etapa – 30 tis. €. 
 
Stanovisko komisie: Komisia odporúča vyčlenenie potrebnej sumy z rozpočtu mesta na 
obstaranie pasportu miestnych komunikácií a štúdie statickej dopravy I. a II. etapa. Zároveň 
komisia odporúča spracovať Dôvodovú správu k predmetnej problematike a predložiť ju na 
rokovanie finančnej komisii. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Eva Bučková, tajomník komisie 
 
 
Schválil: Marián Danko, predseda komisie 


